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Aanleiding: 

 

De groei van het aantal zonnepanelen in Wijchen en de verwachte plaatsing van windmo-

lens leiden tot uitdagingen in de verwerking van het energieaanbod in het elektriciteitsnet-

werk. Op zonnige of winderige dagen kunnen mogelijke overschotten tot problemen lei-

den. Soms kan de teruggeleverde energie van woningen niet direct gebruikt worden. Het 

elektriciteitsnetwerk moet dit opvangen. Een zogenaamde buurtbatterij kan een aantrek-

kelijke alternatieve opvang vormen. In verschillende gemeentes wordt geëxperimenteerd 

met buurtbatterijen van verschillende leveranciers. Buurtbatterijen vragen echter wel dat 

de gemeente zorgt voor een goede ruimtelijke inpassing, en ervoor zorgdraagt dat de in-

stallatie voldoet aan alle geldende normen. Waar er nog geen normen zijn, moeten die op-

gesteld worden.  

 

Daarom heeft de Wijchense VVD de volgende vragen: 

 

Vragen: 

1. Is de het college bekend met het fenomeen buurtbatterijen? 

2. Is er regelgeving in Wijchen rondom buurtbatterijen aanwezig, en op orde? 

3. Wat is de visie van de gemeente Wijchen op het gebruik van buurtbatterijen?  

4. Wat is de visie van de gemeente Wijchen op de kleinere variant, de thuisbatterijen? 

5. Overweegt de gemeente het gebruik van buurtbatterijen bij de aanleg van nieuwe 

wijken, zoals bijvoorbeeld Huurlingsdam en Wijchen-West? 
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